
Gliwice  16.05.2024 r.  

  

                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 

 

Pani Prezydentko. 

 

Dotyczy ZDM.94899.2023 

 

Uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy w tym roku będzie przebudowa zieleńca przy ul. Wyszyńskiego? 

Zdjęcie z MSIP w załączeniu. 
 

 

Dotyczy ZDM.19299.2024 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy prace pielęgnacyjne już zostały wykonane? 

- zdemontowano połamane siedziska i na czym mają ludzie siedzieć? 

- na panelach podłogowych? 

- na murkach z betonu? 

- to nie można do czasu przebudowy zabudować nowych siedzisk?  

- dwa, trzy siedziska? 

Zdjęcia w załączeniu. 

 

                                                                          Jan Pająk 

                                                                          Radny Rady Miasta Gliwice 
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